
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van zondag 13 mei 2018

Aanwezig: Aderik, Aiko, Anthe (vanaf 22.20 u), Arne J, Bart, Benjamin (tot 23.28 u, terug om 0.30 u),
Karim, Kristien, Lise, Marnik (vanaf 23.04 u), Milko, Raf, Ruben, Samuel, Siebe (vanaf 22.16
u), Simme (vanaf 22.44 u), Stephanie, Wieter (vanaf 22.36 u)

Waarnemer: Aram, Lena, Maxim, Michaël, Oberon, Steffie

Verontschuldigd: Dries DP, Yana

Afwezig: Arne VDK

De vergadering wordt geopend om 22.05 u.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt Uit te voeren door Gedaan
Evaluatie op docuwiki (gebruik tutorial) Activiteitenverantwoordelijken Nog mee bezig
Investeringen aankopen Materiaal/posten Nog mee bezig
Docuwiki in orde maken Karim, Yana, Raf Nee
Living in orde brengen Materiaal Nog mee bezig
Bordjes regelen Nicky Ja
Facebookgroep uitdenken Media Nog mee bezig
Muis uit kelder verwijderen Materiaal Nog mee bezig
Stickers bestellen Karim Ja
Mailen naar OHL Milko Ja
Poll in fb-groep zetten (werkgroep bevraging) Arne J Nee
Mail opstellen over voor-/nadelen gemotoriseerd voertuig Arne J Nee
Vatenkarretje halen in Gnorgl Milko Nee
Presidiumrekening Beheer Nee

� De cavaglazen, statafels, geldtelmachines en geldrolletjes zijn al aangekocht.

� Arne J heeft het eens met VTK en LBK gehad over de kosten van een voertuig op benzine. Alleen aan
verzekeringen, benzine en onderhoud ben je al 5000 euro kwijt per jaar. Dit zou niet haalbaar zijn voor
Wina.

� Het vatenkarretje staat niet in de Gnorgl, dus misschien staat het in het fakhuis.
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Mededelingen

� Er zijn nog wat ideeën voor investeringen die we zouden kunnen inbegroten, bv. een printer en een oven.
Aangezien we er nu het geld voor hebben, zou het wel goed zijn als we het dit jaar nog kunnen aankopen.
We besluiten om vlak na de examens nog een herbegroting te houden. De investeringen moeten dan al de
dag erna aangekocht worden, dus zorg dat je exact weet welk product je wilt aankopen. Er komt nog een
poll in de facebookgroep om een moment te kiezen.

� Op vrijdag om 12.30 u gaat er nog een PV door om de laatste activiteiten te evalueren.

� Vul allemaal nog shiften in voor het Lenteconcert.

� We gaan akkoord dat Entropy in naam van Wina de PDS al mag huren voor volgend jaar.

� Dinsdagmiddag gaat er een infosessie door over de herindeling van het academiejaar. Nodig al je vrienden
hiervoor uit.

� Iedereen Beroemd zoekt zes studenten die gratis op kot mogen en die ze dan een jaar lang mogen volgen.
Mag dit gedeeld worden in de Winagenda? Enerzijds is het een beetje raar om reclame van een bedrijf gratis
te delen in de Winagenda, want normaal vragen we hier geld voor. Anderzijds is het ook gevraagd vanuit
de KUL en kunnen studenten de kans krijgen om gratis op kot te gaan. We stemmen erover. Er zijn 15
stemgerechtigden.

– Voor (het mag verschijnen in de Winagenda): 9

– Tegen: 0

– Onthouding: 6

De advertentie komt in de Winagenda.

Updates

Bar

Het huidige plan is nog steeds om in het eerste semester van volgend jaar in de Gnorgl te blijven. Voor een per-
manente oplossing zullen de Sportzak en het Elixir nog gecontacteerd worden. Afhankelijk van hoe de laatste bar
verloopt, is Alma misschien ook nog een optie. Hun beleid in verband met eigen drank is wel een groot obstakel.
Het management van Alma heeft duidelijk laten weten dat eigen drank niet toegelaten is. Hierdoor is de plausible
deniability van Henskens weggevallen en hanteert LOKO een don’t ask policy. We moeten vanuit onze kring wel
laten weten dat we het hiermee niet eens zijn, op een voorzichtige manier zodat we andere kringen niet in de voet
schieten. De werkgroep binnen Scientica heeft nog niet zoveel opgeleverd. Farma is eventueel wel gëınteresseerd
om met Scientica een fakbar te openen. Ook OHL heeft niets meer laten weten. Milko gaat in de zomer eens naar
hen bellen. Aangezien het Elixir een nieuwe locatie moet zoeken, zou het geen slecht idee zijn om voor te stellen
dat Wina hier mee in investeert en dat wij dan één avond per week de bar zouden krijgen. Ook de oranje zaal in
de Waag is nog een mogelijkheid.

Het is een beetje spijtig dat Gnorgl de enige optie lijkt voor volgend semester. Er kan beter in de zomer ook
al gezocht worden naar andere locaties en dan een deadline afgesproken worden tegen wanneer we Gnorgl laten
weten of we daar de Winabar blijven houden. Barteam moet ook voor alle opties grondig de details uitwerken voor
er een geldige beslissing kan gemaakt worden.

Media

Het idee voor de facebookgroep gaat waarschijnlijk pas tegen eind juni uitgewerkt zijn, dus we laten dit aan de
volgende ploeg.
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Raden

LOKO Cultuur

Ithaka is geëvalueerd. Het was wel in orde. Niemand op de vergadering was naar de openingsavond van het
IFTF gegaan, dus dit zal intern geëvalueerd worden. Het nieuwe cultuurteam is voorgesteld. Ze hebben hun visie
uitgelegd en er is een positief advies gegeven. Er is ook het advies gegeven om de cultuuractiviteiten van volgend
jaar ongeveer hetzelfde te houden als dit jaar. VTK heeft ook voorgesteld om samen te werken voor de IFR. Dit
gaat volgend jaar bekeken worden.

LOKO Sport

Er is gesproken over de finaledag van de IFB en het uurrooster is overlopen. Het vrouwenvoetbal viel slecht voor
LBK, dus zij moeten een dummyteam inzetten voor een van de competities. Er is nagedacht over hoe acceptabel
het is om mensen van een andere faculteit te laten meespelen, want blijkbaar zet Psycho mensen van Farma in
tijdens de finalerondes. Er is voorgesteld om een lijst met spelers op te stellen, maar dat is niet haalbaar omdat dit
altijd hard varieert. Er is besloten om hier volgend jaar verder over na te denken, maar Psycho ging wel persoonlijk
aangesproken worden over de zaak. Er is een unaniem positief advies gegeven voor de nieuwe Sportcoördinator.

LOKO AV/WV

Er is een voorzitter verkozen. Aangezien er twee opkomende voorzitters waren, heeft de verkiezing lang geduurd.
Uiteindelijk is met 10 procent verschil Kenny Van Minsel verkozen. Dit is niet de persoon waar wij op gestemd
hadden, maar hij was ook een degelijke kandidaat. Er zijn ook nog twee mandatarissen voor Acco en nog enkele
coördinatoren verkozen. De inhoudelijke agendapunten zijn verdaagd. Volgende keer zal er een vaststelling van
het engagement voor de activiteiten die LOKO volgend jaar organiseert plaatsvinden. De echte beslissing zal dan
pas na de examens gemaakt worden.

Scientica

Chemika was er niet, dus de vergadering was heel kort. De BBQ en de SOTS zijn geëvalueerd. Er is beslist dat
de tent van Bios die was weggewaaid tijdens de HOKO TD zal terugbetaald worden door Scientica. Er zijn nog
heel veel open mandaten bij Scientica. Donderdag is er een cantus om 18u voor de gëınteresseerden.

Stura

Stura heeft de actie ‘Heb je mei gemist?’ georganiseerd, met enerzijds als doel om studenten te informeren over
de herindeling van het academiejaar en anderzijds om te pleiten voor meer inspraak in het dossier. Verder is er
gesproken over lesopnames. Er moet bekeken worden voor welke vakken dit nuttig zou zijn. Ook was er een nota
over het gëıntegreerd beleidsplan dat gepubliceerd is door het rectoraat. De studentenraad en vicerectoren hadden
hier enkele fundamentele fouten in gevonden, maar uiteindelijk zijn die niet aangepast in de gepubliceerde versie,
dus dit heeft wat wrevel veroorzaakt. Ten slotte was er nog een discussienota over een volwaardige tweede zit
(waar Stura voorstander van is).

Evaluatie afgelopen activiteiten

Filmavond

Er waren niet zoveel eerstejaars, maar dat is ook wel normaal in deze periode. Het was wel heel gezellig en de A
was de perfecte locatie voor deze activiteit. Het leek echt alsof je gratis naar de bioscoop ging. Waarschijnlijk
heeft deze activiteit positief gedraaid, want er zijn nog dingen uit het Gele Huis gebruikt.
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Scienticup + BBQ

De kipfilets waren echt niet lekker.

Kelderverkoop

Er is ongeveer voor 25 à 30 euro verkocht, vooral eten en een paar T-shirts. In het vervolg moet alles sneller
geregeld worden. Er zijn nog een aantal dingen die gaan vervallen in de vakantie. We kunnen dit misschien op de
eindejaarsbarbecue weggeven. Als je zelf in de kelder komt en iets ziet dat gaat vervallen, mag je het ook gewoon
meenemen.

Plan Achterban

Het is goed dat het dit jaar opgesplitst was in twee dagen (vooral voor twinners was dit handig). Het evenement
is gedeeld in alle jaargroepen en Wina heeft het ook gedeeld, maar door het nieuwe facebookalgoritme viel het
nog altijd niet zo op. Volgend jaar zou het bij het takenpakket van de jaarverantwoordelijken mogen horen om
verplicht aanwezig te zijn op Plan Achterban, want zij vertegenwoordigen hun jaar en dan kunnen ze ook mensen
meenemen.

Meirondjes

Er waren geen sinaasappels en te weinig speculooskoekjes. Waarschijnlijk omdat er vorige week zo weinig volk
was. Er zullen ook junirondjes komen.

Proffentap

De proffen waren heel tevreden en zijn langer gebleven dan verwacht (tot 1u). Wegens een miscommunicatie was
er te weinig cider, dus is er ter plekke nog een nieuwe promo bedacht (vodka cola). Veel leden zijn vertrokken toen
de proffen weggingen, dus de bar was vroeg gedaan. In het vervolg moet er beter naar proffen gezocht worden.

Klassiek meets modern eetstand

Het was heel goed weer en er was een gezellige sfeer op de campus. Niet alles is verkocht geraakt, maar op zich
was er niet overdreven veel overschot. De kookshiften zijn goed verlopen. De opbouw en afbraak waren slecht
ingevuld, maar er zijn uiteindelijk toch nog genoeg mensen komen helpen. ’s Ochtends was er controle bij de
opbouw en werd er geklaagd dat we geen stroomkas hebben laten zetten. Ze hebben het door de vingers gezien
omdat we maar twee microgolven hadden en die op twee aparte haspels hebben gezet. Ze maakten zich vooral
zorgen dat de elektriciteit zou kunnen uitvallen op de campus. Normaal gezien kost zo’n stroomkas 95 euro per
keer, maar eventueel kan er eens met de mensen van de technische dienst gepraat worden om te kijken of er een
regeling kan gemaakt worden waarbij we bijvoorbeeld maar 95 euro moeten betalen voor een heel semester. De
kroketten waren niet zo lekker omdat ze opgewarmd werden in de microgolf. Misschien was puree een betere
keuze geweest. De sushi was niet slecht. Hij zou nog beter geweest zijn als de rijst een dag op voorhand was
gekookt zodat die eerst kon afkoelen. Er was met Beheer geregeld om de pensen die over waren aan 1 euro door
te verkopen. Eigenlijk was er gezegd om dit niet meer te doen, omdat de overschot dan meestal gewoon blijft
liggen. Open potten kunnen ook best gewoon bij de afbraak weggegeven worden of meteen weggesmeten worden.
Alles was heel goed geregeld en op tijd in orde. De eetstand heeft twee euro onder begroting gedraaid.

Tour de Francetus

De ontgroening is goed verlopen. Een van de schachten is onwel geworden en heeft bloed overgegeven. Benjamin,
Lena en Arne en zijn zus hebben voor hem gezorgd en de ambulance gebeld. Uiteindelijk moest hij niet mee naar
het ziekenhuis en is hij gewoon naar huis gegaan. LBK heeft veel lawaai gemaakt in het speeltuintje, maar er is
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niet geklaagd. De opkuis was in orde. De brouwer heeft laten weten dat het factuur van de cantus van Entropy
nog steeds betaald moet worden. Dit moet zo snel mogelijk geregeld worden.

Quiz

Ward en Alexander hebben hele goede vragen opgesteld. Het niveau was goed en de vragen waren plezant. Ze
willen graag volgend jaar opnieuw helpen. De prijzen waren ook een succes. Het was alleen spijtig dat de eerste
vijf ploegen bijna tegelijk hun prijs mochten gaan halen, waardoor mensen die eigenlijk hoger geëindigd waren
soms een slechtere prijs hadden. De drank was vrij snel op, maar dan is er nog drank van bij de prijzen gebruikt.
Er waren minder teams dan voorzien, waarschijnlijk omdat de quiz op een lastig moment ingepland was (laat op
het jaar + moeilijk om reclame te maken tijdens campagne). Het zou handig zijn als de vragen volgend jaar ook
op de slides getoond worden. Ook zou het leuk zijn als er een manier was om teamgenoten te zoeken. Eventueel
kunnen de jaarverantwoordelijken hierin betrokken worden. Er is nog altijd overschot van Guido. Dit kan ook
weggegeven worden op de eindejaarsbarbecue.

Beachsport

Het tekstje was op tijd doorgestuurd, maar het evenement is veel te laat online gekomen. Uiteindelijk waren er
toch nog acht volleybalploegen en twee spikeballploegen. In het begin waren er problemen met de elektriciteit,
waardoor er nog geen hotdogs konden verkocht worden. Uiteindelijk hebben de mensen van het festival in de
arena geholpen. Het evenement is niet echt een samenwerking geworden met andere posten, wat wel spijtig was.
Er werd ook plots van Sport verwacht dat ze de hele dag zouden shiften, want er waren geen shiften aangemaakt
voor heel het presidium. De opbouw was niet goed gecoördineerd en had veel sneller kunnen verlopen. De afbraak
verliep ook moeizaam omdat Viktor weg was met de keldersleutel. Over het algemeen was het een goede activiteit.
Er zijn ook veel mensen gekomen die je normaal niet zo vaak ziet. In het vervolg kan er misschien iets voorzien
worden voor de ploegen die al in de eerste ronde afvallen.

Duvelbar

Het was een vrij drukke bar. Als je met vijf man achter de toog staat, loop je steeds in mekaars weg, dus dit kan
in de toekomst best vermeden worden. De Duvelglazen zijn bij Chemika gehaald. De waarborg was heel duur:
5,50 euro per glas. Hier mocht op voorhand wel iets van gezegd zijn tegen Aiko, want dan had hij misschien nog
iets kunnen regelen. Er is maar één glas gesneuveld. De stewardshiften waren niet goed ingevuld. Benjamin stond
op een bepaald moment alleen buiten omdat Bas niet was komen opdagen en toen deed er zich net een moeilijke
situatie voor. Als je ziet dat je alleen op een shift staat, of als je merkt dat je partner niet komt opdagen, vraag
dan aan anderen om te helpen. Voor de laatste bars is het ook geen slecht idee om aan mensen van de opkomende
ploeg te vragen of ze willen stewarden, dan kunnen ze al wat ervaring opdoen.

Ereledendiner

De winkelshiften en het koken zijn goed gegaan. Er was een beetje te weinig stoofvlees, omdat de saus ook wordt
meegerekend in het gewicht. De dessertjes waren heel lekker en de hoeveelheid wijn was perfect (er was nog 1
fles over). Er was wel wat te veel cider, omdat de cava populairder was. De ereleden waren heel tevreden. De
afwasshift was niet ingevuld, maar de shifters die tijdens het diner geholpen hebben, hebben dit dan ook nog
gedaan.

Activiteiten in de nabije toekomst

Lenteconcert

Daarnet is de generale repetitie doorgegaan. Het ging heel goed. Niet alle artiesten waren er, maar dat is niet zo
erg. Stefaan Poedts gaat saxofoon spelen op het Lenteconcert. Normaal gezien werden er morgen vijf statafels van
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LOKO gehaald, maar aangezien we er nu vier hebben aangekocht, is er nog maar één nodig. Voor deze tafel en
het busje van LOKO is er 275 euro waarborg nodig. Er moeten nog enkele shiften ingevuld worden. De stemming
voor de Gouden Krijtjes is vrij laat online gekomen, want er waren enkele problemen met het stemsysteem. Morgen
wordt er samengezeten om de uiteindelijke winnaars te bepalen.

EJW kampvuur

Alle vergunningen zijn in orde. Catinca heeft opgezocht wat de regels omtrent kampvuren zijn en blijkbaar hebben
we die de vorige jaren niet helemaal gevolgd. Er zal nu dan ook een vuurkorf van VTK geleend worden. Ten
laatste om 22u wordt het vuur gedoofd en daarna wordt de activiteit verdergezet in de living tot middernacht. Er
mag dus zeker niets van het Lenteconcert blijven staan in de living. De begroting is in orde.

Blubbar

Er zullen 250 shotjes aan 30 cent zijn. Aderik, Isabelle en Dries zullen de bar draaien. Er zijn nog geen
stewardshiften ingevuld.

Kwantus

Alles is in orde. Er moet enkel nog wat eten gekocht worden. Deze week wordt er nog eens samengezeten met
iedereen die senior gaat zijn. Benjamin en Bas zullen waarschijnlijk niet kunnen helpen met de afbraak, dus hier
komen shiften voor. Momenteel is er 70 man ingeschreven.

Eindejaarsbarbecue

Het pleintje voor Alma 3 is gereserveerd en er is een mail gestuurd naar de slager. Er is genoeg budget om 200
mensen eten te geven, wat niet realistisch is. Eventueel zou het aantal stukken vlees per persoon opgetrokken
kunnen worden, maar dan gaat het niet allemaal gebakken geraken en gaat er veel meer overschot zijn. Er kan wel
een gratis vat inbegroot worden. Er is ook al gratis frisdrank. We kunnen ook meer keuze aan koude gerechten
voorzien, maar dan wel iets dat je gewoon in de winkel kan kopen en waar geen extra werk inkruipt.

Game of bars

Er is gecommuniceerd met Alma en we zijn uitgenodigd om donderdag met hen te gaan praten. Aangezien we
vandaag al moeten laten weten aan Gnorgl of we daar de Game of Bars houden, moeten we dus nu al de beslissing
maken, zonder garantie dat we eigen drank gaan mogen geven in de Alma.

Het is duidelijk dat er veel minder volk komt naar de bars in de Gnorgl en dat heel wat mensen fan zouden zijn
van een bar in de Alma, zelfs als we dan alleen bier kunnen verkopen. Dit is de uitgelezen kans om eens te testen
of Alma nog een optie zou zijn voor de toekomst. Er zijn ook andere manieren om promo’s te houden in de Alma,
bv. door zware bieren goedkoper aan te bieden. In de Alma kan er echt nog eens een goed feestje gegeven worden
waar iedereen kan dansen en waar er ook een aparte plaats is om te praten. Dit vinden mensen waarschijnlijk veel
belangrijker dan de alcohol. Bovendien is het voor Barteam zelf ook leuker om te tappen in de Alma. Ook de
ouwzakken zullen ons erg dankbaar zijn. Aangezien de eindejaarsbarbecue voor de Alma doorgaat, is het handig
dat iedereen daarna gewoon meteen naar de bar kan gaan.

We moeten er wel rekening mee houden dat we een risico nemen. Als we nu beslissen om de bar in de Alma te
houden, kunnen we niet meer terug naar de Gnorgl voor deze bar. Anderzijds hebben we wel de garantie dat we
voor 125 euro gebruik kunnen maken van het standaardaanbod van Alma. We weten alleen niet hoe goed dit
aangevuld zal zijn. Alma is hier in het verleden niet altijd even betrouwbaar in geweest. Op vlak van het aanbod
is Gnorgl veel betrouwbaarder. We houden een stemming. Er zijn 17 stemgerechtigden.

� Voor (bar in Alma): 12
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� Tegen: 1

� Onthouding: 4

De Game of Bars zal doorgaan in de Alma. Er zal donderdag zo goed mogelijk onderhandeld worden. Sowieso moe-
ten we duidelijk communiceren dat we genoeg drank nodig hebben. Er kan ook best een mailtje naar alma@loko.be
gestuurd worden. Media zal het evenement vervroegd online zetten, zodat de communicatie naar de leden toe zo
vlot mogelijk verloopt.

We moeten nu nog beslissen of we het geld dat we in de herbegroting hadden vrijgemaakt om Alma uit te kopen,
willen steken in promo’s. We houden een stemming. Er zijn opnieuw 17 stemgerechtigden.

� Voor (geld in promo’s steken): 15

� Tegen: 0

� Onthouding: 2

Het geld mag gebruikt worden voor promo’s.

Studentenbevraging

Arne J heeft al eens nagedacht over de vragen die we zouden kunnen stellen. Eerst kunnen we vragen naar input
over het afgelopen jaar: waarom zijn mensen wel of niet naar activiteiten gekomen, naar welke activiteiten zijn
ze gekomen, wat zouden ze graag anders gezien hebben,... Er kan dan ook gevraagd worden welke activiteit
ze zouden organiseren als ze een ongelimiteerd budget en ongelimiteerde mankracht hebben. Daarna kunnen
specifieke aspecten, zoals onderwijs, bevraagd worden (Vond je dat de studentenvertegenwoordigers bereikbaar
waren?, etc.). Het is beter om de bevraging niet te veel te focussen op de verschillende posten, want dan wordt het
te uitgebreid. Arne gaat eens vragen of er nog iemand bij in de werkgroep wilt, waarna er een voorbeeldformulier
zal komen in de facebookgroep waar we dan onze mening over kunnen geven.

Varia

� Raf: ‘Fucking Dries, die jongen neemt alweer een bar op voordat we een presentatie van wetcom moeten
geven om half negen ’s ochtends. Ik heb eindelijk mijn geldtelmachines. Ik was aan het wachten voor de
LOKO Sportcantus aan de Albatros en ik kreeg een bericht van Apolloon dat er een groot pakket voor
mij stond in hun cudi. Ik ben dat dus de volgende dag gaan halen. Bij bars in het RC is er altijd een
kassa waarmee op het einde van de bar precies salsa gedanst is, dus nu kan ik die gewoon uitkappen in
mijn munttelmachine en dan sorteert en telt die dat. De LOKO Sportcantus ging om 21u beginnen in de
Albatros. Joran en ik kwamen daar aan en het was niet open, maar we zagen wel licht branden, dus we
bleven maar wachten. Om 21u40 komen ze eindelijk aan en bellen ze naar Albatros. Blijkbaar waren daar
al mensen binnen, maar hadden ze gewoon het hek niet opengedaan. Arne was heel zat en heeft Joran
en mij een Irma Laplace laten doen, gewoon omdat we het Winalied hadden ingezet bij Pater Callewaert.
Volgende week woensdag gaan de finales van de IFB door en ik ga bij basketbal fluiten samen met mijn
papa. Er zijn nogal veel bicky’s over van de campagne en de broodjes worden slecht tegen eind mei. Dus
pak maar mee. De bicky’s staan in de rechtervriezer. Pak niets anders mee en kom niet aan de andere
vriezers. Op de beachsportdag hadden we geen elektriciteit omdat de kast in de buurt niet werkte. We zijn
dan hulp gaan vragen aan de mensen van het concert. Bij de afbraak ging ik terug naar daar en zag ik dat
de kabel verdween onder een stapel van twintig strandstoelen. Ze hadden gewoon al hun strandstoelen op
de verdeelstekker gegooid en ze wilden mij ook niet helpen om de stoelen weg te halen, dus toen was ik
boos.’

� Samuel: ‘Uit medelijden voor Stephanie zal ik niets zeggen.’
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� Aderik: ‘De glazen van het kiesdebat zijn afgewassen, dus Lenteconcert mag ze komen halen.’

� Marnik: ‘Morgen beginnen de shiften van het Lenteconcert om 18u. Zijn er mensen die daarvoor samen
willen eten?’

� Siebe: ‘Na de opkuis van de quiz was ik met de kar naar beneden aan het rijden aan de gang en kwam ik
Arne tegen met zijn fiets en een pizzadoos. Toen viel hij met zijn fiets en lag hij half op de grond. Dan
stond hij recht en riep hij: “Fuck you, wilt gij vechten of wat? Ik heb een pizza!” Ik zei dan: “Oké Arne,
wilt ge echt vechten? Ik ben vrij zeker dat ik u wel aankan.” Aderik kwam er toen ook aan en keek al van:
Help, moet ik ook vechten? Ik heb Arne dan naar zijn kot geholpen. Vijf minuten laten kwam hij op mijn
deur kloppen en deed hij zijn pizzadoos open, er zat een meikever in. Ik had nog durum over van de quiz en
had die in de microgolf gezet. Toen ik terugkwam van het toilet stond de microgolf open en lag mijn durum
op tafel. Arne had die eruit gehaald om zijn pizza op te warmen. Club Brugge kampioen! En Karim moet
echt leren om zijn deur dicht te doen.’

� Aram: ‘Simme, presidium bowl resultaten!’

� Benjamin: ‘Ik was aan het stewarden voor de bar en ben de twee meest zatte mensen ooit tegengekomen.
Het duurde twintig minuten voor ze bij mij geraakten en ze wilden graag naar binnen. Er was afgesproken
dat we strikt studentenkaarten moesten checken, maar dat hadden ze niet. Ze hebben dan twintig minuten
zitten zagen. Op den duur werd een van de twee ook super passief agressief en zei hij: “Als ik u nu onder
de stoep klop, mag ik toch wel binnen he?” Op het allerlaatste moment trok zijn vriend hem weg. Na vijf
minuten waren ze terug en had die agressieve ket een studentenkaart. Het was ook echt die van hem, dus ik
heb hem dan binnengelaten. Zijn maat stond daar dan alleen en zei: “Ja, dan ga ik maar naar huis zeker?”
Vijf minuten later kwam die ene al terug naar buiten en zei hij: “Dat was een goeie pint! Waar is mijn
maat?” Dus dan zei ik dat die al weg was en dan is hij ook gewoon naar huis gegaan. Karim en ik zijn ook
aan het werken aan een wholesome Winalied voor als het lied van Simme suckt.’ *Leest enkele fragmenten
voor* ‘En ik ben Hitler.’

� Wieter: ‘Is er iemand die de Mol nog niet gekeken heeft, maar wel wil kijken?’

� Milko: ‘Aiko, merci dat ik u wifi mocht lenen om de Winagenda te verbeteren.’

� Steffie: ‘Volgend jaar zijn er heel veel nieuwe mensen in het presidium en het is heel handig als je kan zeggen:
Kijk eens op de docuwiki! Dus fiks dat.’

� Karim: ‘Siebe, ik weet dat ik u letterlijk een halfuur geleden gevraagd heb om te spikeballen, maar ik kan
dan eigenlijk niet, want het is dan de slotavond van het IFTF.’

� Arne J: ‘Media faalt, zelfs meermaals. Blijkbaar heeft Jari de banner van de beachdag moeten maken.
Oberon, je was echt goed bezig op de cantus. Uw vriendin kwam binnen en ik heb nog nooit iemand zo
rood zien worden. De Kwantus valt op de de dag tegen de homofobie, dus steek er veel homofobe mopjes
in. De spikeballsetjes moeten naar de Mechelsestraat. Is er iemand die daar in de buurt op kot zit? We
hebben een escaperoomspel met de gang gespeeld en we waren na 30 minuten al buiten, dus we zijn veel te
goed daarin. Het was wel maar initiatieniveau.’

� Lise: ‘Kom allemaal morgen met fancy kleren naar het Lenteconcert, niet zoals Fanne in een T-shirt. Op
het ereledendiner had die trouwens wel een hemdje aan!’

� Aiko: ‘Vul nog shiften in voor het Lenteconcert en stem voor de Gouden Krijtjes. Kent iemand een assistent
wiskunde met goede versiertrucs? Het is fluosjarel in de Gnorgl, wie komt er mee? Ik stel voor dat we
een van de twee beheerders schrappen volgend jaar, want we kunnen die vervangen door twee machines.
Iedereen die Oberon wil wegstemmen roept O, iedereen die Aram weg wilt roep A.’ *Er wordt geroepen.*
‘Oberon wordt geschrapt. Dit was waarschijnlijk de laatste PV in de living. Alvast heel hard bedankt voor
het fijne jaar. Als we de PV nog tien minuutjes rekken dan is het 1u, dat is een mooi uur.’
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Actiepuntjes

Actiepunt Uit te voeren door Tegen
Evaluatie op docuwiki (gebruik tutorial) Activiteitenverantwoordelijken 25/05/2018
Investeringen aankopen Materiaal/posten 25/05/2018
Living in orde brengen Materiaal 25/05/2018
Muis uit kelder verwijderen Materiaal 25/05/2018
Vatenkarretje halen Milko 25/05/2018
Presidiumrekening Beheer 25/05/2018
Werkgroep bevraging opstellen Arne J 25/05/2018
Voorbeeld bevraging posten in groep Werkgroep bevraging Zo snel mogelijk

De vergadering wordt gesloten om 0.50 u.

Stephanie Vermeiren (secretaris)
stephanie@wina.be

De volgende vergadering gaat door op 25 mei om 12.30 u in het Scienticalokaal.
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